

DELTA MARINA

добро пожаловать *welcome*



FACILITIES - УСЛУГИ

- ⦿ Petrol Station
Топливная станция
- ⦿ Cafe
кафе
- ⦿ WC / Shower
туалет / душ
- ⦿ Carpenter work shop
столярная мастерская
- ⦿ Mechanical work shop
механическая мастерская
- ⦿ Painting work shop
Молярная мастерская
- ⦿ Laundry
прачечная
- ⦿ 30 tones capacity travelift
30 тонн мощность травелифт
- ⦿ Rail shipway
рельс стапель
- ⦿ 24 hours guard service
24 часа охрана сервис
- ⦿ Yatch equipment shop
Магазин яхт оборудований
- ⦿ Phone / internet / fax
телефон / Интернет / факс
- ⦿ Whether report
метеосводка
- ⦿ Electricity / water
Электричество вода
- ⦿ Rent a car / taxi
прокат автомобилей / такси
- ⦿ Forklift
грузовик
- ⦿ Customs, port, immigration
agencies services
Таможня, порт, иммиграция
- ⦿ Waste oil collection
Коллекция обработанных масел
- ⦿ Household waste collection
коллекция бытовых отходов



Delta Marina which is continuing its activities since 1996, is located at the pearl of Cyprus, Kyrenia, also it is only 1 km. away from the city center that is famous with its historical tissue. Marina, is located 35 km. from Erchan airport, 2 km. from bus terminal. The establishment, which is constructed on a area of 9000m², is capable of mooring 80 yachts, and also 80 yachts on the land. The marina has a quay of 75 meters and 2 floating pontoons of 30 and 40 meters, giving a total mooring length capacity of 285 meters which 75-80 yachts can berth.

Марина расположена в 35 20 20 северное широте и 33 20 20 восточной долготы. Радиочастотной пристанью для яхт является жх 16. Марина находится в Гирне, где находится жемчужина ТРСК и в 1 км. от центра города. Марина была построена на бетонном основании площадью 9000 м² и имеет набережную 75 метров и 2 плавучих понтонов 30 и 40 метров, дающих общую длину причала мощностью 285 метров, которые 75-80 яхты может причала. Эмкост яхт на суше 80. Марина расположена в 2 км от автовокзала, и в 35 км от аэропорта Эрджан.



DELTA MARINA GİRNE - KUZEU KIBRIS



Yeni Turizm Limanı içi - Girne



+90 392 815 54 91 (3 hat)



+90 392 815 82 12



deltamarinacyp@gmail.com



www.delta-marina.com